
Protokół Nr XXIII/23/16 

z  sesji  Rady Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 21  kwietnia  2016  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 marca 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2016  rok  –  projekt

nr 212/16,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027

– projekt nr 213/16,

c) przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobieganiu

bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2016 – projekt nr 214/16,

d) przyjęcia do wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Staszów –

projekt nr 215/16,

e) utworzenia  Zespołu  Placówek  Oświatowych  –  Publiczna  Szkoła  Podstawowa

im.  Oddziału  Partyzanckiego  AK  "Jędrusie"  i  Przedszkole  w  Smerdynie  –  projekt
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nr 216/16,

f) przyjęcia  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar

Przemocy w Rodzinie w Gminie Staszów na lata 2016 – 2020 – projekt nr 217/16,

g) uchwalenia Programu Wspierania Rodziny Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2018

- projekt nr 218/16,

h) wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania za

grunty przejęte pod drogę gminną – projekt nr 219/16,

i) wyrażenia zgody na przeniesienie własności nieruchomości z zasobu Gminy Staszów na

rzecz  Kościoła  Ewangelicko –  Reformowanego w Rzeczypospolitej  Polskiej  tytułem

nieruchomości  zamiennych  oraz  zawarcia  ugody  przed  Międzykościelną  Komisją

Regulacyjną w Warszawie – projekt nr 220/16.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 2 marca 2016 

roku do 18 kwietnia 2016 roku.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Radni nie zgłosili uwag, wniosków do powyższego porządku obrad i zatwierdzili go jednogłośnie

(obecnych było 19 radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  30  marca  2016  roku  i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2016  rok  –  projekt

nr 212/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXIII/204/16

(w załączeniu).

Ad. 3 b

Pani  Joanna  Pokora  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 213/16.

Nie podjęto dyskusji nad projektem uchwały.
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Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/205/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pan  Jarosław  Glibowski  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska zapoznał z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy Staszów na rok 2016 –

projekt nr 214/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXIII/206/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pan Jarosław Glibowski  przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wdrożenia Planu

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 215/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/207/16

(w załączeniu do protokołu)

Ad. 3 e

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała z projektem

uchwały  w  sprawie   zmiany Uchwały  Nr  XXXIII/321/12  Rady Miejskiej  w  Staszowie  z  dnia

28 grudnia 2012 roku w sprawie utworzenia Zespołu Placówek Oświatowych – Publiczna Szkoła

Podstawowa im.  Oddziału Partyzanckiego AK „Jędrusie” i  Przedszkole w Smerdynie – projekt

nr 216/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/208/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).
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Ad. 3 f

Pani  Jolanta  Włoch  –  Kierownik  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Staszowie  zapoznała

z projektem uchwały w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Staszów na lata 2016 – 2020 – projekt nr 217/16. 

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/209/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Jolanta Włoch  przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu Wspierania

Rodziny Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2018 – projekt nr 218/16.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/210/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani  Lidia  Pyza  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przyznanie

nieruchomości zamiennej w ramach odszkodowania za grunty przejęte pod drogę gminną – projekt

nr 219/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/211/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani  Lidia  Pyza przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przeniesienie

własności  nieruchomości  z  zasobu  Gminy  Staszów  na  rzecz  Kościoła  Ewangelicko  –

Reformowanego w Rzeczypospolitej  Polskiej  tytułem nieruchomości  zamiennych oraz zawarcia

ugody przed Międzykościelną Komisją Regulacyjną w Warszawie – projekt nr 220/16.

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł który  zapytał,  czy  istnieje  prawna  możliwość

dochodzenia roszczeń przez Gminę Staszów z powyższego tytułu od Skarbu Państwa. 
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Pani  Lidia  Pyza odnosząc  się  do  zapytania  odpowiedziała,  iż  raczej  nie,  gdyż  były

to nieruchomości  gruntowe komunalizowane na 1990 rok.  Dodała,  iż  z  posiadanych informacji

wynika, że zarówno Wojewoda Świętokrzyski, jak i Powiat Staszowski dokonują zwrotu przejętych

gruntów. W sytuacji, gdy Gmina Staszów nie dokonana przeniesienia własności nieruchomości ze

swojego zasobu będzie zobligowana do wypłaty odszkodowania z tego tytułu.  

Radny  Jerzy  Kozioł  poprosił  przedmówcę  o  udzielenie  jednoznacznej  odpowiedzi  na  zadane

pytanie.

Pani  Lidia  Pyza potwierdziła  radnemu,  iż  Gmina  Staszów  nie  może  dochodzić  roszczeń

z powyższego tytułu od Skarbu Państwa. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednogłośnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXIII/212/16

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Radny Jacek Piwowarski zgłosił  interpelację w sprawie odbudowy przepustu w granicy drogi

gminnej oznaczonej nr działki 10 i 239 w obrębie Wiązownicy Dużej (Granicznik). Od kilku lat

droga ta jest nieprzejezdna z uwagi na zniszczenie przepustu w rowie przecinającym drogę. Droga

ta ma długość dwóch kilometrów i  służy mieszkańcom jako dojazd do pól  i  lasów. Kiedy jest

wysoki poziom wody w rowie rolnicy praktycznie odcięci są od swoich gruntów, a droga zupełnie

nie spełnia swoich funkcji (pełna treść przedmiotowej interpelacji w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

Na wstępie  w wolnych wnioskach i  zapytaniach  Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów Leszek

Kopeć przedłożył Wysokiej Radzie informację z działalności za okres od 2 marca 2016 roku do

18 kwietnia 2016 roku (informacja w załączeniu do protokołu).

Ponadto odniósł się do interpelacji radnego Jacka Piwowarskiego w zakresie odbudowy przepustu

w granicy drogi gminnej w obrębie Wiązownicy Dużej (Granicznik). Poinformował, iż poruszona

kwestia została już wcześniej zgłoszona do tut. Urzędu i odpowiedni Wydział zajmuje się tematem.

Dodał, iż w najbliższym czasie zostanie dokona wymiana przedmiotowego przepustu.

Następnie głos zabrał radny Bonifacy Wojciechowski, który poruszył sprawę treści odpowiedzi,

jakie uzyskał od Burmistrza Miasta i Gminy Staszów w zakresie interpelacji złożonej na sesji Rady

Miejskiej  w  Staszowie  w  dniu  30  marca  2016  roku  w  sprawie  zamontowania  znaku  zakazu

parkowania na łączniku od ulicy Kilińskiego do parkingu zlokalizowanego między blokami 8, 10,
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12,  14,  16  ulicy  Kilińskiego  w  Staszowie  oraz  wyremontowania  krawężnika  i  pobocza

w/w łącznika. 

Radny  poinformował,  iż  na  przedmiotową  interpelację  uzyskał  on  dwie  różne  odpowiedzi

w pismach datowanych na 13.04.2016 r. i 14.04.2016 r. Dodał, iż w jednym z pism informuje się,

że prace związane z naprawą krawężnika i wyrównania terenu zieleni na poboczu łącznika zostaną

wykonane  do  31  maja  br.  przez  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej

w  Staszowie  w  ramach  utrzymania  zieleni  miejskiej,  zaś  w  kolejnym  piśmie  informuje  się,

że przewidziane zostaną roboty zmierzające do poprawy istniejącej infrastruktury, jednak z uwagi

na konieczność zachowania procedur przewidzianych w ustawie Prawo zamówień publicznych oraz

Regulaminie zamówień publicznych UMiG w Staszowie, do realizacji Gmina Staszów przystąpi

po wyłonieniu wykonawcy, jednak nie wcześniej niż w czerwcu bieżącego roku.  Ponadto dodał,

iż w imieniu własnym, jak i mieszkańców zwraca się z prośbą o pilna interwencję       w zakresie

wyrównania  terenu  zieleni  na  poboczu  łącznika,  który  został  zniszczony  (głębokie  koleiny)

w  wyniku  braku  możliwości  dojazdu  firmy  sprzątającej  (zaparkowane  auta  na  łączniku)

do śmietnika. Radny poprosił Burmistrza o pilną interwencję w tym zakresie, dodając iż remont

krawężnika „może poczekać” w stosunku do obecnego stanu w jakim znajduje się pobocze.

O  zabranie  głosu  poprosił radny  Tomasz  Otrębski,  który  poruszył  sprawę  wykonania

podwyższenia prędkości  na obszarze zabudowanym na drodze wojewódzkiej  nr 757 z  50 km/h

do prędkości 70 km/h na odcinku od skrzyżowania ulic: Opatowska – Langiewicza – Rakowska

w Staszowie  przez  miejscowości:  Dobra  –  Podmaleniec  – Sztombergi  łącznie  z  miejscowością

Mostki. Radny dodał, iż w powyższym zakresie składał on w ubiegłym roku interpelację, jednak nie

uzyskał żadnej odpowiedzi o zajętym stanowisku. Ponadto zwrócił się z wnioskiem o rozważenie

możliwości oświetlenia dwiema bateriami słonecznymi cmentarza komunalnego zlokalizowanego

przy ul. Cmentarnej w Staszowie. Radny nadmienił, iż temat ten był już poruszany przez niego

w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej.

W  zakresie  zapytania  dotyczącego  podwyższenia  prędkości  na  drodze  wojewódzkiej  nr  757

Staszów – Mostki wyjaśnień udzielił Jarosław Glibowski – Kierownik Wydziału Infrastruktury

Komunalnej i Ochrony Środowiska, który poinformował radnego, iż przedmiotowa interpelacja

zgodnie z kompetencjami została skierowana do zarządcy drogi, czyli Świętokrzyskiego Zarządu

Dróg Wojewódzkich w Kielcach z prośbą o przeanalizowanie zasadności wprowadzenia zgłoszonej

kwestii i udzielenie odpowiedzi zainteresowanemu. Ponadto zaznaczył, iż może okazać radnemu

potwierdzenie  wysłania  przedmiotowego  pisma  przez  tutejszy  Urząd  do  ŚZDW  w  Kielcach

w przedstawianym zakresie. Dodał, iż z posiadanych informacji może przekazać, iż nie odbyło się

jeszcze spotkanie w zakresie sprawdzenia zasadności realizacji tego wniosku.
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O zabranie  głosu  poprosił radny  Jerzy  Kozioł,  który poruszył  kwestię  utrzymania  kompleksu

sportowego na terenie sołectwa Kurozwęki.  Przypomniał,  iż w 2012 roku na terenie Kurozwęk

powstał kompleks sportowy w skład którego weszło m.in.: boisko piłkarskie, boisko do siatkówki,

plażowej, plac zabaw, wiata grillowa. Przez lata 2009 – 2014 w Kurozwękach funkcjonował klub

piłkarski LZS Victoria Bizon Kurozwęki, który niejako miał pieczę nad tymi obiektami. Niestety

w  2015  rok  drużyna  zawiesiła  swoją  działalność,  a  obiekty  pozostały  i  obecnie  niszczeją.

Z obiektów tych korzysta młodzież, szczególnie z boiska do siatkówki plażowej oraz dzieci z placu

zabaw, zaś największy problem jest z utrzymaniem boiska piłkarskiego. Radny dodał, iż w okresie

w którym działał on w LZS Victoria Bizon Kurozwęki staraniami wielu osób obiekty udawało się

utrzymywać na dość wysokim poziomie, co wymagało dużych nakładów pracy, a także nakładów

finansowych, chodzi m.in. o środki na zakup nawozów, środki na paliwo do pompy do podlewania

trawy, paliwo do kosiarki. Obecnie boisko, które jest własnością Gminy Staszów niszczeje. Ponadto

nadmienił,  iż w ubiegłym roku 3-krotnie z własnych środków wykosił trawę na obiekcie boiska

piłkarskiego,  jednak  koszenie  nie  jest  wystarczające  z  uwagi  na  potrzebę  systematycznego

nawożenia,  podlewania  i  wykaszania  obiektu.   Dodał,  iż  w  ubiegłym  roku  nie  udało  się

wyegzekwować  środków na  ten  cel,  w związku  z  czym zwrócił  się  do  Burmistrza  o  podjęcie

działań, aby obiekt nie niszczał, a służył młodzieży z całej Gminy, nie tylko Kurozwęk. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz, który poinformował,

iż wielokrotnie na dyżur przychodzą osoby, które zamieszkują mieszkania komunalne i zwracają się

z  prośbą  o  rozważenie  możliwości  umorzenia  długów,  jakie  mają  w  ramach  zadłużenia

mieszkaniowego.  Zwrócił  się  więc z  prośbą do Burmistrza o rozważenia możliwość wdrożenia

w naszej Gminie programu w sprawie abolicji mieszkaniowej. Dodał, iż programy takie zostały już

wprowadzone na terenie naszego kraju np. miasto Bytom, który wprowadza umorzenia w formie

odpracowania  przez  lokatora  części  zadłużenia.  Raz  jeszcze  Przewodniczący  Rady  Miejskiej

zwrócił się do Burmistrza o rozważenie możliwości stworzenia i wprowadzenia takiego programu

w naszej Gminie. 

Głos  zabrał  Pan  Adam  Koziński  -  Przewodniczący  Zarządu  Osiedla  Nr  1  „Północ”

w  Staszowie,  który  na  wstępie  wystąpienia  wyraził  zadowolenie  z  planowanych  do  realizacji

inwestycji  na  terenie  Staszowa.  Odniósł  się  do   inwestycji  dotyczących  budowy  obwodnic

Staszowa, przebudowy ulicy Kościelnej w Staszowie, rewitalizacji staszowskiego Rynku. Wyraził

jednak obawy, co do planowanej likwidacji świerków rosnących przy budynku Ratusza w ramach

realizowanej  rewitalizacji  tego  obszaru.  Zwrócił  się  więc  do  Burmistrza  o  interwencję  w  tym

zakresie u konserwatora zabytków.

Nie podjęto dalszej dyskusji.
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Ad. 6

Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 10:00 do godz . 11:10

 
Protokołowała: Przewodniczący
                                                                       Rady Miejskiej w Staszowie                    
  A. Janicka  
    ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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